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Conrad-Smit, AJA

Van: e.smit@alblasserdam.nl

Verzonden: donderdag 17 december 2015 11:33

Aan: Conrad-Smit, AJA

Onderwerp: Nieuwsbrief 17-12-2015

Nieuwsbrief 17-12-2015 

Alblasserdam stelt ondernemersfonds in 

Alblasserdam stelt op initiatief van 

Ondernemersvereniging De Noord en 

Ondernemerskring Alblasserdam 

(OKA) een ondernemersfonds in 

waarmee het bedrijfsleven 

gezamenlijk kan investeren in de bevordering van het 

vestigingsklimaat van Alblasserdam. Dit fonds wordt gevoed 

door een opslag op de OZB-belasting op niet-woningen per 1 

januari 2016. Het wordt beheerd door een nog op te richten 

stichting van vertegenwoordigers van ondernemers. De 

gemeenteraad heeft hier dinsdag 15 december mee 

ingestemd.  

Samen col lect ieve taken f inancieren  

Het ondernemersfonds biedt ondernemers de mogelijkheid om 

in georganiseerd verband collectieve taken te financieren. Niet 

alleen commerciële bedrijven, winkels en horeca doen mee, 

maar ook non-profitorganisaties zoals onderwijs en zorg. Het 

Fijne kerstdagen en een 

goede jaarwisseling gewenst 

 

Ook via deze weg wensen wij u 

ontzettend fijne kerstdagen en een heel 

voorspoedig nieuwjaar. Voor vragen 

gedurende de vakantieperiode zouden 

wij u willen vragen om te bellen naar 

14078 of te mailen naar uw 

bedrijvencontactfunctionaris Lennard 

Elsman op 

L.Elsman@Alblasserdam.nl. Vanaf 4 

januari 2016 zijn wij weer in volledige 

bezetting aanwezig.  
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fonds kan ingezet worden voor bijvoorbeeld collectieve 

beveiliging op de bedrijventerreinen, sfeerverlichting in 

winkelgebieden en verdere verbetering van de aansluiting van 

onderwijs op de arbeidsmarkt. De bedrijven kunnen zo 

gezamenlijk investeren in de bevordering van het 

vestigingsklimaat en de economische ontwikkeling van 

Alblasserdam.  

St icht ing  gaat  fonds  beheren  

Inmiddels zijn er al zo'n veertig andere gemeenten in 

Nederland met een ondernemersfonds op OZB-basis. In 

navolging daarvan hebben Ondernemersvereniging De Noord 

en Ondernemerskring Alblasserdam (OKA) het initiatief 

genomen om hier zo'n fonds op te richten. Bij dit proces zijn 

ook verschillende winkeliersverenigingen betrokken. Het is de 

bedoeling dat er een Stichting Ondernemersfonds 

Alblasserdam wordt opgericht, die namens de ondernemers de 

opbrengst zal beheren. De verhoudingen tussen de gemeente 

en de Stichting Ondernemersfonds Alblasserdam wordt in een 

convenant vastgelegd. Dit wordt vóór vaststelling aan de 

gemeenteraad voorgelegd.  

Daarnaast wordt, in nauw overleg met de ondernemers, 

gewerkt aan de indeling van de gemeente in verschillende 

gebieden, waarbinnen ondernemers zich kunnen organiseren 

om de financiële middelen uit het fonds daadwerkelijk te 

benutten. De gemeente heeft geen zeggenschap over de 

besteding van het geld: het Ondernemersfonds is vóór 

ondernemers, dóór ondernemers. 

Bl i j  met  unaniem beslu i t  raad  

,,Mede namens de verenigde ondernemers bedankt OV De 

Noord de gemeente Alblasserdam voor zijn steun bij het 

starten van dit ondernemersfonds", zegt voorzitter Edwin 

Struis van OV De Noord. ,,De gemeente heeft nauw met ons 

samengewerkt om de plannen verder uit te werken en we zijn 

dan ook heel blij met de unanieme besluitvorming van de 

Drechtsteden zichtbaarder 

De Drechtsteden zijn één van de drie 

maritieme topregio's in Nederland en dé 

topregio van de maritieme 

maakindustrie. Dat is een conclusie van 

oud-commissaris van de Koningin dhr. 

Jansen, die in opdracht van de 

Drechtsteden onderzoek deed naar het 

gebied. Er is enorm veel kracht maar 

de zichtbaarheid moet beter en 

daarnaast moeten de Drechtsteden nog 

effectiever samenwerken. En daar is 

haast bij; de titel van zijn rapport 

'Zichtbaar Samen Maritiem' laat zich 

niet toevallig afkorten tot: z.s.m. Lees 

Meer 

 

Ton Wilthagen over de 

potentie reshoring tijdens 

Drechtstedendinsdag januari 

Is het terughalen van arbeid uit 

lagelonenlanden een optie in het 

huidige economische klimaat? Is het 

verplaatsen van productie naar het 

buitenland nog steeds goedkoper, of is 

het toch beter om de productie in 

Nederland te houden? Ton Wilthagen, 

hoogleraar arbeidsmarkt, gaat in op 

deze vragen in de themabijeenkomst 

tijdens de Drechtstedendinsdag van 12 

januari. Lees Meer 
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gemeenteraad. Hiermee maken we met elkaar Alblasserdams 

motto 'Samen doen' waar."  

 

Aanmelden | Afmelden  

 


